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Top, fijn dat dit er al is!

Dan is het overzicht veel makkelijker aan te vullen.

De toezeggingen die wij in beeld moeten hebben, bestaan o.a. uit deze vooral uit uit alle toezeggingen die er zijn gedaan aan de

Kamer over dit onderzoek/onderzoeken GT.

Van het doorgeven van onderzoeksvragen aan Deloitte t/m toezeggingen aan de Kamer over informeren van de Kamer.

Met andere woorden, we moeten zelf een overzicht hebben van wat er is toegezegd. Zodat we onszelf en Deloitte kunnen

monitoren op de status.

Zoiets, maar kan natuurlijk ook anders!

Bron Toezegging Actiehouder Statu

Kamerbrief 8 juni 2021 | Ik vind het belangrijk dat medewerkers van VWS en andere direct

betrokken partijen hun signalen van mogelijke onregelmatigheden bij

de inkoop van PBM bij de onderzoekers kunnen melden. lk geef de

onderzoekers daarom als onderdeel van de opdracht mee om hiervoor

een loket te creéren.

Kamerbrief 8 juni 2021 |Om bij dit onderzoek recht te doen aan de eisen van zowel snelheid als

zorgvuldigheid, vraag ik de onderzoekers om in twee fasen te werken:

Groeten,
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Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>; ) JEEM @minvws.ni>;
CRIT) ) PERLE @minvws.nl>; ’ @minvws.nl>

Onderwerp: FW: gevraagde informatie - van Ark verwijzingen aanvullend onderzoek Deloitte

IKE
Nog even terugkomend op het punt toezeggingen; dit is wat wij op 29 juli met Deloitte hebben gedeeld.

Groet,
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Verzonden: donderdag 29 juli 2021 09:45
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Onderwerp: gevraagde informatie - van Ark verwijzingen aanvullend onderzoek Deloitte

Beste

In de commissies is aangegeven dat Deloitte graag op de hoogte wordt gesteld over verwijzingen en/of toezeggingen die

Minister van Ark heeft gedaan richting de Kamer.

In de bijlage heb ik de documenten samengesteld die hier, in onze beleving, aan voldoen.

Het betreft;

-antwoorden op de Kamervragen van het lid Pouw-Verweij (JA21)
-antwoorden op de Kamervragen van de leden Kuiken (PvdA), Patermotte (D66) en Bikker (ChristenUnie)
-het verslag van het WGO op 23-06 waarin geel gearceerd de uitspraken van de Minister te vinden zijn die betrekking hebben op

het aanvullend onderzoek PBM.

Daarnaast zijn voor de volledigheid de twee brieven aan de Kamer -aangaande dit onderwerp- van respectievelijk 8 en 18 juni
bijgevoegd, evenals de meegestuurde concept opzet extern onderzoek naar de inkoop van PBM -jullie welbekend-.

Voor zover onze kennis reikt zij wij hiermee op dit moment volledig. Uiteraard is het goed als jullie via andere wegen nog

onderzoeken of deze aanname klopt. Wij gaan er vanuit dat dit als basis dient voor de aanlevering van het actiepunt zoals

besproken, en haouden jullie op de hoogte wanneer nieuwe Kamervragen en/of toezeggingen zich voordoen.

Er zijn op dit moment overigens geen moties aangaande dit onderwerp die door de Kamer zijn aangenomen.

Biedt dit voor nu voldoende informatie?

Hartelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel
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